

CAF Device INVENTION PATENT

气动式持压控制装置

Pneumatic Presser Foot Pressure Regulator



适用所有绷缝机型号
Applicable to all interlock sewing machine models

 **品质提高**
Higher Quality

 **产量提升**
Increase Output

 **适合多种类布料**
Suitable for Various Types of Fabrics

 **气动式抬压脚功能**
Pneumatic Auto Foot Lifter

产品特点 FEATURES



1 CAF 气动式持压控制装置，运用气动让压脚压力保持在均匀且最低限度的控制下，稳定持压下无论弹性、极薄布料都可即时调整成适合的压脚压力

CAF Pneumatic Presser Foot Pressure Regulator uses the pneumatic device to keep the presser foot pressure under uniform and minimal control. It can be adjusted to the suitable presser foot pressure in real time regardless of the elasticity or extremely thin fabric under stable holding pressure.

2 气压调节阀简单操作，即时目测当下压脚压力并弹性调整，缩短调整时间、提高生产效率。

The pressure regulating valve is easy to operate, instantly visually detect the current pressure of the presser foot and adjust it flexibly, shortening the adjustment time and improving production efficiency.

3 当衣料厚度、种类发生变化，即便是骨位处也能均匀、稳定、持续的产生最低压力，防止衣料损伤与压痕的产生，有效提高品质、效率。

When the thickness and type of the clothing material change, the lowest pressure can be uniformly, stably and continuously generated even on sewing over bulky seam, preventing clothing material damage and indentation, and effectively improving quality and efficiency.

4 气动式抬压脚装置，利用气压控制压脚上抬、下降。 *注：1. 需有空压设备 2. 搭配伺服马达使用

Pneumatic presser foot lifting device uses air pressure to control the presser foot mode up and down.

*Note: 1. Air pressure equipment is required 2. Used with servo motor